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 Az emeleten kapott helyet még egy pofás 
Genshin témájú teázó, ami még mindig remek öt-
let, valamint a gamer részleg, retro konzolokkal, 
Switch-csel és Just Dance-szel. Ez utóbbiból baj-
nokság is volt.  
 Szemezgessünk a programok közül, mert 
bőven volt miből választani. A nagyszínpadon a 
napot kapásból egy kis történelem indította. Ricz 
a koreai animációs ipar történetéről beszélt, ami 
félig tényleg az animációról szólt, félig pedig po-
litikatörténetről. Az előadás informatív volt, bár a 
végét kicsit kapkodósnak éreztem.
 Ezután közvetlenül a kisszínpadon indult 
egy Japán tavaszi ünnepei előadás a NihonGo csa-
patától. Ez egy kellemes bemutató volt, szeretem 
az ilyen japános szösszeneteket, mert mindig egy 
kis szeletet látunk a szigetországból; egy könnyed 
program pl. a Japánnal most ismerkedőknek. In-
nen még az animekvízt és a japán kutyafajtákról 
szóló előadást emelném ki, ami első hallásra is 
a legcukibb előadásnak tűnt. Hamár kisszínpad, 
meglehetősen zajos helyen van. El tudnám kép-
zelni, hogy helyet cseréljen a Genshin teázóval, 
bár akkor sajnos esélyes, hogy sokan nem találnák 
meg.
 Déltől a Fantasing uralta be a nagyszínpadot, 
remekül ráhangolta a népet a cosplayversenyre, 
ami most majdnem két órás volt. Elképesztően so-
kan jelentkeztek, a szervezők előre jelezték is, hogy 
túljelentkezés lett, és emiatt toltak is a műsorok 
időpontjain. Ez gyakorlatban is jól sikerült, mivel 
minimális csúszás történt csak a programokban. 

 A Fantasy Expo évről évre bővül, és egy-
re több látogatót vonz. Ez nem is csoda, hiszen 
a 3000 Ft-os belépőjével egy ár-érték arányban 
jócskán megfizethető rendezvényről van szó, ami-
hez remek hangulat társul. A további növekedést 
azonban gátolja a helyszín kapacitása, így egy új 
hely égetően szükségessé vált. 

 Február közepe nem éppen a könnyen ki-
számítható időjárásról híres, de szerencsére ki-
mondottan enyhe és kellemes időt fogtak ki a 
szervezők, habár eléggé szeles volt. A termek 
hamar megteltek emberekkel, és bizony itt-ott 
tömörülés is előfordult. De nézzük, mit kapott a 
látogató a pénzéért.
 Az elrendezés a megszokottak szerint ala-
kult: az aulában és a tornateremben árusok kap-
tak helyet, amiről majd később írok. A folyosóról 
nyíló termekben volt a workshop (képregényraj-
zolás, porcelánfestés, japántanulás). A porcelán-
festést egyszer magam is kipróbálnám, ha a pál-
cikaembernél magasabb szintű lenne ezirányú  
képességem.  

 Egy másik teremben pedig a büfé kapott 
helyet, ami sushit, taiyakit és egyéb japán nasikat 
jelentett, valamint bubble tea-t. A taiyakiért saj-
nos fájdalmasan sokat kell sorban állni, némi ka-
pacitás növelést el tudnék képzelni a jövőben. 
 A földszinten volt még a nagyszínpad és 
egy kisszínpad is, ahol egész nap előadások men-
tek, és a cosplayverseny streamjét is itt vetítették. 
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Lehetett kapni mindenféle animés mütyürt, figu-
rát, mangát, könyvet, cosplay kiegészítőt, polót 
stb. Az árak pedig kimondottan megfizethetők. 
Ugyanez igaz az artistos részlegre, bár az ő áru-
készletük nem kompatibilis az én ízlésemmel.

 Bár igyekeztem az animékhez és a Japán-
hoz köthető programokat kiemelni, azért más is 
volt, szokásosan a sci-fi és fantasy klubok is kijöt-
tek, mint az Égi szentély, a Lázadó Légió vagy a 
Gyűrűk Ura cosplay klub. 

 Az emberek tehát jöttek-mentek, ettek-it-
tak és tényleg iszonyatosan sokan voltak, bent 
és kint a szabadtéren is. A szervezés kitűnő volt - 
amit nagyon kiemelnék és hatalmas piros pont, az 
a digitális programfüzet. Egy QR kód vezetett egy 
interaktív oldalra, ahol kaptunk egy térképet, és 
a helyszínre bökve böngészhettük az egész napi 
programot. Valamint - és ez még jobban tetszett 
- mindig látható volt, hogy éppen melyik műsor 
zajlik, és mi fog következni, ezt bármikor lehetett 
frissíteni, és máris az aktuális infót kaptuk. Elké-
pesztően hasznos, átlátható, könnyen kezelhető, 
és már nagyon hiányzott. 2023-ban ez egy telje-
sen alapdolog, amit elvárhatunk. 

 Ez a Fantasy Expo remekül sikerült, és már 
most várjuk az őszit, ami valamikor szeptember 
eleje-közepe felé esedékes.

 Animésként érdekes lehet az Anime Du-
maparti nevű beszélgetős program, ahol most 
- Valentin-nap alkalmából - a romantikus animék 
és kliséik lett a téma. Igazán remek és szórakozta-
tó műsor. Kiegyensúlyozott beszélgetés volt, ami 
bár néha megakadt pár másodpercre, de minden 
jelentősebb klisé szóba került, és kicsit túl is néz-
tek a sablonos romantikán. Ezt egy kpop előadás 
követte, ami bevallom, nem az én sportom, majd 
egy harcművészeti bemutató és egy koncert kö-
vetkezett animezenékből, Yui előadásában, aki a 
Liszt Ferenc Zeneművészeti egyetemen szerzett 
diplomát. Természetesen sokan voltak rá kíváncsi-
ak, és remélem, hogy lesz még. 

 Essen szó az árusokról is, kimondottan so-
kat sikerült bepréselni a terembe. Mivel a vásár 
magja a bazár, amire bárki jelentkezhet árusként, 
ha van eladó portékája, így mindig megvan kicsit 
az újdonság varázsa, még ha sok állandó árust is 
fel lehet fedezni, de még nekik is változik az áru-
készletük, így mindig érdemes átnézni a pultokat. 
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